
Het verleden en heden van bridgeclub G.S.V. 

In het voorjaar van 1991 hebben enkele enthousiaste bridgers, die werkzaam waren bij de 
belastingdienst in Tilburg, de eerste aanzet gegeven voor een nieuwe bridgeclub. 
 
De eerste bijeenkomst werd daarom in de kantine van het oude belastingkantoor aan de Stationsstraat 
te Tilburg gehouden en werd geleid door de heer Karel Jussen. Tijdens deze bijeenkomst die door ca. 
50 aspirant-leden werd bezocht, werd een voorlopig bestuur gekozen, bestaande uit dhr. Jan Dankers 
voorzitter, mevr. Anne Dankers-Schlangen secretaris, dhr. Lambert de Jong en dhr. Louis van Trier 
bestuursleden, waar later de dhr. Pierre van Broekhoven, als financieel deskundige, bij kwam. Ze 
kregen de taak statuten, huishoudelijk- en wedstrijdreglement op te stellen. 
Tussentijd werd er al afwisselend gespeeld in bovengenoemde kantine en in wijkcentrum “de 
Boomtak” aan de Boomstraat te Tilburg onder leiding van dhr. Lambert de Jong, die hiermee ook de 
eerste wedstrijdleider/arbiter was. 
 
Bridgeclub G.S.V. is officieel opgericht tijdens de eerste algemene ledenvergadering d.d. 6 januari 
1992, waarbij de statuten, huishoudelijk - en wedstrijdreglement werden goedgekeurd, dit gebeurde 
nog in de kantine van het voormalige belastingkantoor.  
Vanaf januari 1992 t/m december 1993 werd er gespeeld in de zaal Brasserie du Theatre 
Stadsschouwburg te Tilburg. Vervolgens heeft men de Korenbeurs aan de Heuvelring te Tilburg als 
domicilie gekozen. Later is deze naam veranderd in café Karel. Tijdens deze periode nam Joep van 
Erp zitting in het bestuur en was er een wisseling van wedstrijdleider/arbiter, dhr. L. de Jong vertrok 
en dhr. Antoon van Opstal werd zijn opvolger. In 1995 vertrok medeoprichter Pierre van Broekhoven 
en werd Joep van Erp onze penningmeester. Pierre van Broekhoven werd als medeoprichter van onze 
club beëdigd als erelid. Twee jaar later nam Henny van Vught zitting in het bestuur.                                       

Eind 2002 is de club naar huize Voskens verhuisd, gevestigd aan de Korte Heuvel te Tilburg. Voor 
dat we daar naar toe gingen hebben we nog een tijdelijk onderkomen gehad in café Philip, het 
voormalige pand van dr. Taminiau. In 2003 gaf Jan Dankers, na 12 jaar, het stokje van voorzitter 
over aan Wim van de Put en nam hij de functie van secretaris over van zijn vrouw Anne. 

De volgende locatie was grand café Stadssporthal Goirleseweg 44a te Tilburg, hier hebben we vanaf 
januari 2004 t/m mei 2008 gespeeld.   
Door al die verhuizingen was ons ledenaantal in deze jaren teruggelopen van ca 72 naar 54 leden. 
Het was daarom ook ‘n heugelijk feit dat dhr. Henk Schelle van bridgeclub Sance Souci contact met 
ons opnam en vertelde dat hun club opgeheven zou worden en het merendeel van hun leden te 
kennen had gegeven graag lid te willen worden van Bridgeclub G.S.V. Hierdoor ging onze 
bridgeclub in één klap naar 96 leden. Ook in deze periode deden zich wat wisselingen voor. Toon 
van Opstal gaf na 11 jaar wedstrijdleider/arbiter zijn functie over aan John Vissers en Toon nam het 
penningmeesterschap over van Joep van Erp. Na 12 jaar stopte Joep als bestuurslid. Ook Wim van de 
Put verliet onze club en Henny van Vught werd onze nieuwe voorzitter. De organisatie bestond even 
uit 4 personen. Jaren werd onze club bestuurd door 4 a 5 personen. Nu onze club echter flink 
uitgebreid was, vonden we dat onze organisatie ook uitgebreid moest worden en er ook iemand van 
de nieuwe leden daar in betrokken zou moeten worden. In 2006 werd onze organisatie uitgebreid met 
Corry van Bergen en Hélène Donders en zij hadden lief en leed als taak. Henk Thomassen kwam in 
het bestuur en had diverse taken.                                                                          
Vanwege sluiting van grand café Stadssporthal moesten we op zoek naar een nieuwe bridgezaal, die 
werd gevonden in de huidige locatie “partycentrum de Commanderie” aan de Rielseweg 861 te 
Tilburg, waar vanaf september 2008 tot heden wordt gespeeld. In 2010 is er weer een wisseling in 
het bestuur. Jan Dankers verlaat, tijdelijk, na 19 jaar onze club en het secretariaat wordt 



overgenomen door Harrie Schoenmakers. Corry van Bergen en Hélène Donders laten zich vervangen 
door Roselie Doomen en Tineke Marcon. Ton van den Broek neemt de taak als penningmeester over 
van Toon van Opstal. Ook Toon heeft 16 jaar diverse taken vervuld in onze organisatie. Jan Dankers 
en Toon van Opstal worden ereleden van onze club voor bewezen diensten. In 2013 stopt Henk 
Thomassen met zijn diverse taken in het bestuur en geeft de taak als website-beheerder over aan Ad 
Willemen. 

Om verzekerd te zijn voor de toekomst gaan enkele leden de cursus wedstrijdleider volgen. John 
Vissers heeft aangegeven te gaan stoppen als wedstrijdleider en gaat enkele leden inwerken om zijn 
taak over te nemen. Het bestuur neemt de beslissing om de organisatie uit te breiden met enkele 
commissies. In 2014 wordt Greet van Gerwen lid van het bestuur en bestaat onze organisatie uit 12 
leden. Wij hebben 6 bestuursleden, 3 wedstrijdleiders, 3 arbiters, 1 webbeheerder, 2 
materiaalverzorgers, 1 boekjesontwerper en 2 leden lief en leed. In 2015 stoppen Roselie Doomen en 
Tineke Marcon en wordt lief en leed overgenomen door een 4 tal leden, waar van Loes Geerards 
zitting neemt in het bestuur. De organisatie bestaat dan uit 13 leden. (voor de precieze taakverdeling 
zie elders in ons boekje). 

Op 6 januari 2017 bestond onze bridgeclub 25 jaar, ons 5e lustrum dus. Op onze laatste speeldag, 24 
april 2017, hebben wij dit uitgebreid gevierd. Ons Lief en Leed team had een mooi zilveren feest in 
elkaar gezet. 

Na een terugval van 96 naar 88 leden in seizoen 2017-2018 is ons ledenaantal weer bijna op sterkte 
en na jaren een lange wachtlijst te hebben gehad kunnen belangstellende zich nu weer aanmelden. 
Voor bridgers die zich niet willen binden aan een club, bestaat de mogelijkheid zich op te geven als 
invaller. Wekelijks wordt er gespeeld op maandagavond, aanvang 19.45 uur. Er wordt gespeeld in 4 
lijnen van elk 12 paren, met degradatie- en promotiemogelijkheden. Onze competitie loopt ongeveer 
van begin september tot eind april en we spelen 7 rondes van 4 speelavonden. 
Om snel het bridgeresultaat aan het eind van de clubavond bekend te kunnen maken, wordt gebruik 
gemaakt, van de z.g. Bridgemate. Die konden we aanschaffen, door geld dat de club gespaard had 
voor het 3e lustrum en tevens door een donatie van de oude bridgeclub Sance Souci. De 
wedstrijdleider kan hierdoor binnen 10 minuten de uitslag geven. Vanaf augustus 2016 spelen we 
met de nieuwe bridgemate II, deze heeft meer mogelijkheden. 
Naast het bestuur, zijn er nog enkele commissies bezig, die zorgen voor een goede uitvoering van het 
door het bestuur uitgestippelde beleid.  
Jaarlijks wordt er een kerst- en slotdrive voor de leden georganiseerd. Ook is er elke 5 jaar een 
lustrumviering. 
We hebben voor leden en niet-leden ook jaren zomerbridge georganiseerd, maar de laatste jaren was 
daar onvoldoende belangstelling voor. 
De geschiedenis van Bridgeclub G.S.V. laat zien dat men de eerste twaalf jaar steeds van uit de 
binnenstad heeft gespeeld, namelijk via “restaurant Stadsschouwburg”, “de Korenbeurs” aan de 
Heuvelring, wat later café Karel werd en “huize Voskens” aan de Korte Heuvel. De laatste veertien 
jaar zijn we naar de rand van de stad verhuisd, eerst grand café Stadssporthal en nu al weer meer dan 
10 jaar bij gasterij de Commanderie. 
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